
1039463

To:

Cc:

From: 3

Sent: Mon 1/25/2021 8:04:38 PM

Subject: Re: Toegang tot richtliinontwikkeling voor covidvaccinatie

Received: Mon 1/25/2021 8:05:06 PM

Hai PEALE

Dank voor je mail en ook voor het uitspreken vanje verbazing: je hebt helemaal gelijk - ik zie dit ook echt als een project
dat we samen vormgeven. Excuses dat dat niet bleek uit onderstaande mail en uit het spoedig geplande overleg.

Een kick-off was ook echt geen handige term: het was een meeting waarin we de personele invulling (vooral vanuit [EXE
want daar ligt nog een puzzel, en het werven van de student-assistenten) en een eerste scan van databronnen wilden

bespreken zodatElEImet uitzoekwerk kon beginnen. Ik heb daarin de afweging gemaakt dat dit wel erg operationeel was en

tevens snelin gang moest worden gezet, en wildejou daar nu met mee lastig vallen. Welgemeende excuses dat 1k die

afweging voor en niet metje heb gemaakt: ik zal ervoor zorgen dat dat niet meer gebeurt.

F1jn dat het bijwonen van de bijeenkomsten wat jou betreft akkoord 1s. Dat het casuistiekoverleg daar buiten valt klinkt heel

logisch - ook omdat de daar opgebrachte punten de volgende dag in de richtlijnbijeenkomst aan bod komen.

Ik zou graag een reguliere projectmeeting (beginnend met de werkelijke kick-off) inplannen. Zal het secretariaat daar

spoedig naar vragen en zij zulle eenemen. Hebjij een voorkeur voor een frequentie? Wekelijks operationeel en
kleiner en tweewekelijks met alle onderzoekers?

Hartelijks oa

ou _ ! ~ =
3-min movie on Situated Intervention 5-min movie on STS Making and Doing personal homepage

On 25 Jan 2021, at 12:11, <JEEE Grivin nl> wrote:

Hi

52
dank voor de terugkoppeling. Misschien alvast een verbazing: ik dacht dat we samen zitten

it onderzoek en dat we bij de kick-off erbij zouden zijn. Ik zie dit als een VU-RIVM onderzoek en nietin

iets dat alleen vanuit de VU wordt vormgegevenJ
Alle bijeenkomsten die jij voorstelt bijwonen is OK, behalve casuistiekoverleg. Dit is een vertrouwelijk

overleg waar patiénteninfo wordt uitgewisseld. Aan dit overleg mogen alleen artsen en

verpleegkundigen deelnemen die een beroepsgeheim hebben. Een uitzondering hierop maken vereist

tijd, ik wil van onze jurist de voorwaarden helder hebben. We hebben tot nu toe nooit een uitzondering
gemaakt.

HEE: kort overleg met [RE laten plannen om te bespreken onder welke voorwaarden

eelname mogelijk is.

rom: IEKEEN KEEN NCEE vm.

Sent: maandag 25 januari 2021 10:02

To EER vu.n>;EXER] ENED]JERErivm n>
Subject: RE: Toegang tot richtlijnontwikkeling voor covidvaccinatie

Importance: High

Hoe sta jij tegenover dit voorstel?



1039463

Groet,

5.1.2e

trom:JEREZ- EEE) TSEC.Sent: donderdag 21 januari 2021 23:30

Subject: Toegang tot richtlijnontwikkeling voor covidvaccinatie

Vandaag hadden we de kick-off van het covidvaccinatie project met de VU onderzoekers. Daarvoor sprak N Size |
over het concretiseren van de toegang tot het richtlijnontwikkelproces. Zij stelde voor jullie allebei even te mailen

met het concrete verzoek, zodat jullie het morgen even kunnen bespreken.

Eind december heb ik, dankzij de uitnodiging van RE.grote richtlijnontwikkelbijeenkomst al bij kunnen

wonen. Omdat het enerzijds enorm belangrijk is voor het onderzoek om ontwikkelactiviteiten bij te wonen, en het

anderzijds om gevoelige materie gaat, leek het belangrijk om een aantal zaken in acht te nemen:

* lk richt mij zelf op het doen van observaties tijdens richtlijnontwikkelactiviteiten. Daardoor zien betrokkenen

niet meerdere gezichten;
* We stellen een verklaring op omtrent omgaan met het empirisch materiaal, waarin in anonymisering wordt

gewaarborgd. Ook zal er niet over het empirische materiaal gepubliceerd of gepresenteerd worden zonder

expliciete toestemming van de betrokkenen;
* Jullie introduceren mij bij de voorzitter (cq diens vervanger) en ik krijg bij voorkeur toegang tot:

© De LCI casusbesprekingen op maandagen;

© Het interne richtlijnoverleg op dinsdagen;
© Toekomstige richtlijnherzieningsbijeenkomsten;
0 Toekomstige bijeenkomsten over de handreiking vaccinatie van immuungecompromitteerde patiénten;

oO Eventuele andere, doo EEE als relevant geziene bijeenkomsten.

* Tijdens deze bijeenkomsten maak ik aantekeningen en audio opnames die strikt vallen onder de verklaring

over omgang met empirisch materiaal;

© Audio opnames zouden gevoelig kunnen liggen, maar deze zijn van belang om precieze formuleringen
te kunnen vergelijken met de Al bevindingen over co-woord gebruik. Hopelijk is dit gebruik wel

acceptabel als in de verklaring wordt gegarandeerd dat deze opnames nooit rechtstreeks zullen worden

gebruikt en alleen voor analysedoeleinden dienen. We kunnen hier natuurlijk nog over overleggen.

Daarnaast zullen we, voor zaken die nu al gespeeld hebben en die we dus gemist hebben, korte interviews willen

afnemen en file-versies terug willen lezen.

Als jullie hier tijdens jullie overleg even over willen bellen om sneller te kunnen schakelen, dan zal ik zeker opnemen.

richten zich ondertussen op het Al deel van het onderzoek. De aftrap daarover vandaag was heel

goed, e ad fantastisch voorwerk gedaan.

Hartelijks en tot spoedig,

5.1.2e

Athena Institute, Vrije Universiteit Amsterdam
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3-min movie on Situated Intervention 5-min movie on STS Making and Doing personal homepage

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is

verzonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid
voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by
mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from

the risks inherent in the electronic transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


